



FOR IMMEDIATE RELEASE

Arani Launches “Charge for Change” Program to Donate EV Chargers to Community Organizations Across Canada

Montreal, QC – May 8, 2025 — Arani, a Canadian manufacturer and distributor of electrical and lighting products, has officially launched **Charge for Change**, a national program donating **up to 10 Level 2 commercial EV chargers** to non-profit and public institutions across Canada.

Unveiled at **MCEE Expo in Montreal**, the initiative supports schools, libraries, municipal buildings, and other community-serving sites in making EV charging more accessible, without complexity or ongoing fees.

“We created *Charge for Change* to help organizations that want to support sustainable transportation but lack the budget to invest in infrastructure,” said Sean Arani, President of Arani. “This program puts EV charging within reach, and makes it easy.”

Each donated charger reflects Arani’s commitment to practical, user-friendly solutions. Perfect for reliable EV charging made simple, the included model is plug-and-play and is ideal for low-maintenance commercial use.

The program is open to:

- Public institutions and registered non-profits across Canada
- Licensed electrical contractors nominating a client

Selected recipients will receive **one free Arani Level 2 EV charger (48A)**, SKU: EV1-LV2-48A-1C-V2,

MSRP \$699 CAD. Organizations are responsible for installation and must complete it within 90 days of receiving the unit.

Program Details:

- **Apply by:** May 22, 2025
- **Winners announced:** June 10, 2025
- **To request an application form:** Email marketing@arani.ca
- **For more information:** [Charge for Change Program](#)
- **Learn more about the charger:** [48A Level 2 EV Charger – Hardwired, 11.5kW, SAE J1772 | Arani](#)

About Arani:

Founded in Montreal in 2009, Arani is a Canadian supplier of quality lighting, electrical supplies, and EV



ARANI.CA — 2555 RUE LÉGER,
MONTRÉAL, QC, H8N 2V9, CANADA



charging solutions. Known for fast delivery, customer-first service, and rigorous in-house testing, Arani supports contractors and commercial clients across the country.

Media Contact:

Jo Allan
Director of Marketing
Arani
marketing@arani.ca
(514) 903-2296 x502



ARANI.CA — 2555 RUE LÉGER,
MONTRÉAL, QC, H8N 2V9, CANADA

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

Arani lance « Recharge pour le changement » : un programme de don de bornes VE destiné aux organisations communautaires partout au Canada

Montréal, QC – 24 avril 2025 — Arani, fabricant et distributeur canadien de produits d'éclairage et de matériel électrique, a officiellement lancé le programme **Recharge pour le changement**, une initiative nationale visant à offrir **jusqu'à 10 bornes de recharge commerciales de niveau 2** à des institutions publiques et organismes sans but lucratif à travers le pays.

Présenté cette semaine au **Salon MCEE à Montréal**, ce programme soutient les écoles, bibliothèques, édifices municipaux et autres lieux communautaires qui souhaitent rendre la recharge de véhicules électriques plus accessible — sans complexité ni frais récurrents.

« Nous avons lancé *Recharge pour le changement* pour aider les organisations qui veulent soutenir la mobilité durable, mais qui n'ont pas le budget pour investir dans l'infrastructure de recharge », explique Sean Arani, Président d'Arani. « Ce programme rend la recharge VE accessible et facile. »

Chaque borne offerte reflète l'engagement d'Arani envers des solutions pratiques et conviviales. Parfait pour une recharge VE fiable et simplifiée, le modèle sélectionné est prêt à brancher et convient parfaitement à un usage commercial sans entretien complexe.

Le programme est ouvert à :

- Toute **institution publique ou organisme sans but lucratif** situé au Canada
- Les **entrepreneurs électriciens** souhaitant proposer un client admissible

Les bénéficiaires recevront **une borne de recharge commerciale Arani de niveau 2 (48A), SKU: EV1-LV2-48A-1C-V2**. **Valeur au détail : 699 \$ CAD**.

Les frais d'installation sont à la charge du bénéficiaire, qui doit effectuer l'installation dans les 90 jours suivant la réception de l'équipement.

Détails du programme :

- **Date limite pour poser sa candidature** : 22 mai 2025
- **Annonce des gagnants** : 10 juin 2025
- **Pour obtenir le formulaire de candidature** : Écrivez à marketing@arani.ca
- **Pour en savoir plus** : [Recharge pour le changement](#)
- **En savoir plus sur la borne** : [48A niveau 2 borne de recharge](#)





À propos d'Arani :

Fondée à Montréal en 2009, Arani est un fournisseur canadien de produits d'éclairage, de matériel électrique et de solutions de recharge pour véhicules électriques. Reconnue pour son service client, sa rapidité de livraison et ses tests qualité rigoureux, Arani dessert les entrepreneurs et clients commerciaux partout au pays.

Contact médias :

Jo Allan
Directrice marketing

Arani
marketing@arani.ca
(514) 903-2296 poste 502



ARANI.CA — 2555 RUE LÉGER,
MONTRÉAL, QC, H8N 2V9, CANADA